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我們很快就要回台灣了，也必須與 Smith 太太道別。自從我們到美國

後，她是我們家最棒的幫手。Smith 太太幫我們打掃房子、準備晚餐

和照顧我們的 2 個小女孩。女孩們與她相處得很愉快。如果你需要有

人幫忙處理家事，星期一到星期五的下午 1 點至 6 點她可以幫忙。請

打她的電話：112-3456。Smith 太太會說一點中文。她會是你家最佳

的幫手。 

 

幫手 helper    
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We’re soon going back to Taiwan, and have to say goodbye to Mrs. 

Smith, the excellent helper for our family since we came to the U.S. Mrs. 

Smith helps us clean the house, prepare dinner and take care of our two 

little girls. The girls have a good time with her. If you need somebody to 

help around your house, she can work for you from 1:00-6:00 p.m., from 

Monday to Friday. Please call her at 112-3456. Mrs. Smith can speak a 

little Chinese and will be the best helper for your family.  

 


